
Eniacs användarförening 
 

Användarföreningens styrelsemöte 2024-01-29--30 lunch-lunch 
 

Plats: Eniac, Mölndal 

Närvarande: Patrik Samin (ordförande), Lena Andersson, Hannele Lundberg, Pernilla Lundkvist samt 

Heléne Samuelsson 

Ej närvarande: Birgitta Hyttring Lundquist och Carina Lundström 

 

1. Inledning 

Mötet öppnades och alla hälsades välkomna. 

 

2. Föreningens historik 

Styrelsen delade tankar och erfarenheter kring föreningen och styrelsen för att ha en 

gemensam bild inför det fortsatta arbetet.    

 

3. Framtid och medlemsintresse 

Styrelsen diskuterade det fortsatta arbetet och kom fram till att föreningen ska: 

a. vara en länk och informationskanal mellan Eniac och dess användare samt tillvarata 

medlemmarnas intressen ur ett användarperspektiv.  

b. fortsätta att fokusera på och föra fram medlemmarnas synpunkter, frågor och 

önskemål som gynnar de flesta medlemmarnas intresse och nytta.  

 

4. Kommunikation till medlemmar 

Styrelsen kommer att skicka ut ett medlemsbrev, till både befintliga medlemmar och 

potentiella medlemmar, med information i samband med faktureringen i februari-mars.  

Användarföreningens hemsida ska bli lättare att nå via Eniacs hemsida. Det kommer finnas 

möjlighet för medlemmar att skriva in synpunkter, önskemål och förslag via formulär på 

hemsidan. Eventuellt kommer en undersökning äga rum inför kommande upphandling av 

ekonomisystem där medlemmar får skriva ner prioriterade frågor/ämnen.  

 

5. Eniacs utvecklingsarbete 

Representanter från Eniac redovisade vilket arbete som genomfördes under cyberattacken 

och vilka åtgärder som har planerats med anledning av attacken. Dessutom redogjorde Eniac 

för vilka uppdateringar och anpassningar som har gjorts i kommande programversioner.  

 

6. Medlemshantering och fakturering 

Fakturor kommer att skickas ut under februari-mars tillsammans med ett medlemsbrev. 

Styrelsen arbetar för att minska det administrativa arbetet och hålla nere kostnaderna 

genom färre fysiska möten.  

 

  



 

7. Företrädare och fullmaktshavare för föreningen 

Styrelsen fyllde i nya blanketter från Swedbank och undertecknade återigen dokument som 
styrkte det tidigare beslutet att utse Patrik Samin, 701107-XXXX och Carina Lundström, 
620713-XXXX till fullmaktshavare och företrädare var för sig enligt Swedbanks fullmakt ideell 
förening. 

 

8. Avslutning 

Mötet avslutades.  

 

 

 

Patrik Samin    Heléne Samuelsson 

Ordförande    Sekreterare  

 

 

 

 

 


